
 

 Pagina 1 van 2 

Technische vragen raad- en commissieleden    

aan het college 

 

Datum indiening : 16 oktober 2021 

Registratienummer: E202129790  

 

Onderwerp: brug toegankelijkheid Gibbon  

 Aan het college, 

 

Inleiding 

Afgelopen zomer waren alle inwoners getuige van het feit dat de brug op de Gibbon (de brug 

tussen de wijken Stad van de Zon en Butterhuizen) een omheining kreeg. De redenen waren 

o.a. overlast van springende kinderen vanaf de brug in het water, geluidsoverlast en 

verkeersonveiligheid. 

 

Ondertussen is de zomer verruild voor de herfst en daarna volgt de winter. Op dit moment 

staat deze brug al maanden ‘in de hekken’.  
 

O.b.v. bovenstaande heeft de D66-fractie enkele vragen:  

1. In hoeverre kunt u uitleggen of het de bedoeling is dat de omheining, zoals die nu om 
de brugdelen is gemonteerd, voor eeuwig blijft staan? 

2. Zijn er voornemens deze omheining op de brug op korte termijn te verwijderen? Zo 
ja, per wanneer? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het de verwachting dat de omheining elk jaar terugkomt en ook op dezelfde wijze 
wordt gemonteerd?  

4. Hoe ver is het college met dit vraagstuk om tot een structurele oplossing te komen 
inzake de problematiek op en rondom deze brug?  

5. In hoeverre heeft het college de desbetreffende inwoners die rondom deze brug 
wonen meegenomen in deze oplossing? 

6. Welke structurele maatregelen is het college van plan te nemen als het gaat om de 
verbetering van de verkeersveiligheid op en rondom deze brug, om vermindering van  
geluidsoverlast en andere stekeligheden die zich op of rondom deze brug 
manifesteren? Gaarne uitleg a.u.b. 

Alvast bedankt voor de beantwoording. 
 

Michael Feelders 

D66 Dijk en Waard 

 

Antwoord van het college 

1. In hoeverre kunt u uitleggen of het de bedoeling is dat de omheining, zoals die nu om 
de brugdelen is gemonteerd, voor eeuwig blijft staan? 

Het is niet de bedoeling dat de hekken die aan de brug zijn bevestigd blijvend 
zijn. Zodra er een goed alternatief voor het brugspringen is gevonden zullen de 
hekken worden verwijderd.  
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2. Zijn er voornemens deze omheining op de brug op korte termijn te verwijderen? Zo 
ja, per wanneer? Zo nee, waarom niet? 

Er is overleg gevoerd met het recreatieschap, jongerenwerkers en 
omwonenden van de brug bij de Gibbon om te kijken welke oplossingen 
voorhanden zijn voor dit vraagstuk. Er wordt samen met het recreatieschap 
gekeken welke alternatieven voor het brugspringen kunnen worden 
vormgegeven. Zodra duidelijk is dat dit voor het volgende zwemseizoen kan 
worden gerealiseerd, dan kunnen de hekken worden verwijderd.  

3. Is het de verwachting dat de omheining elk jaar terugkomt en ook op dezelfde wijze 
wordt gemonteerd?  

Zie antwoord op vraag 2. 

4. Hoe vr is het college met dit vraagstuk om tot een structurele oplossing te komen 
inzake de problematiek op en rondom deze brug?  

Zie antwoord op vraag 2. 

5. In hoeverre heeft het college de desbetreffende inwoners die rondom deze brug 
wonen meegenomen in deze oplossing? 

Kort na het plaatsen van de hekken is er een bijeenkomst geweest waar een 
aantal bewoners bij aanwezig waren om mee te denken over oplossingen voor 
het probleem. 

6. Welke structurele maatregelen is het college van plan te nemen als het gaat om de 
verbetering van de verkeersveiligheid op en rondom deze brug, om vermindering van  
geluidsoverlast en andere stekeligheden die zich op of rondom deze brug 
manifesteren? Gaarne uitleg a.u.b. 

De verkeerssituatie op de brug is uitvoerig bestudeerd. De conclusie is dat dat 

de verkeerssituatie veilig is. Wanneer er van de brug gesprongen wordt in de 

zomer, ondervinden omwonenden daar overlast van. Dat probleem proberen we 

met jongeren, jongerenwerkers, omwonenden en recreatieschap zo snel 

mogelijk op te lossen. Zodra we daar een (of meerdere) oplossingen voor 

hebben gevonden, dan zullen we u daar ook over informeren door middel van 

een raadsinformatiebrief, zoals de burgemeester eerder heeft toegezegd in 

antwoord op vragen van de DOP (d.d. 1 juni 2021). 


